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Zápisnica 

z 9. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kozárovciach, 

ktoré sa konalo 14.12.2020 

 

Bod 1         Otvorenie zasadnutia 

V zmysle § 13 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení jeho zmien a doplnkov 
predsedajúci Ing. Bystrík Ižold, starosta obce otvoril 9. riadne zasadnutie OZ, na ktorom 
privítal všetkých prítomných. 
 
P. starosta za zapisovateľku určil p. Máriu Považanovú.  
Konštatoval, že na 9. riadnom zasadnutí OZ bolo prítomných  8 poslancov,  preto vyhlásil OZ 
za uznášania schopné.  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
Počet prítomných poslancov:  8. 
Ospravedlnila sa : Ing. Jana Mrázová – pracovné povinnosti. 
 

Za overovateľov zápisnice navrhol: JUDr. Andreu Chorvátovú Nagyovú a p. Mariána Majera. 
Za členov návrhovej komisie: Mgr. Ivanu Švolikovú PhD., Mgr. Máriu Hlavovú a p. Martina 
Gažiho. 
 
Za schválenie overovateľov zápisnice a návrhovú komisiu hlasovalo 8 poslancov.  
 
            za: 8                    proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. I. 
 
Pre rokovanie 9. riadneho zasadnutia OZ predsedajúci predložil návrh programu, ktorý bol 
uvedený v pozvánke. Všetkým Vám bol zaslaný.  Dal hlasovať za schválenie programu. 

Za schválenie programu:  
 
            za: 8                    proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. II. 
 
 
Bod 2         Kontrola plnenia uznesení OZ z predchádzajúceho zasadnutia 

Ing. Milan Obický, hl. kontrolór obce, oboznámil prítomných s plnením uznesenia  
z predchádzajúceho zasadnutia. Posledné zasadnutie sa konalo 28.09.2020. Poznamenal,         
že k niektorým bodom uznesenia sa vrátime. Materiál tvorí prílohu č. 1. 
P. starosta poďakoval Ing. Milanovi Obickému a vyzval prítomných k otázkam. Otázky nemal 
nikto. 
 



OZ – berie na vedomie Kontrolu plnenia uznesení OZ z predchádzajúceho zasadnutia. 
            za: 8                    proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. III.  
 
 
Bod 3         Správa o činnosti obecnej rady 

Mgr. Ivana Švoliková, zástupkyňa starostu obce predniesla správu o činnosti obecnej rady.  
Obecná rada sa konala 26.11.2020. Správa tvorí prílohu  č. 2. 
P. starosta poďakoval za prednesenie správy. Poznamenal, že niektorými bodmi zo správy OR 
sa budeme dnes ešte zaoberať. Vyzval prítomných k otázkam. Otázky nemal nikto. 
 
OZ – berie na vedomie Správu o činnosti obecnej rady. 
 
            za: 8                    proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IV. 
 
 
Bod 4         Správa o činnosti komisie finančnej, plánovacej, obchodu 
a služieb 

Mgr. Martina Holečková, predsedníčka finančnej komisie – uviedla, že komisia nezasadala 
samostatne, zasadala počas OR. 
   
OZ – berie na vedomie informáciu o činnosti komisie finančnej, plánovacej, obchodu 
a služieb. 

          za: 8                    proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. V. 
 
 
Bod 5         Správa o činnosti komisie kultúry, športu, školstva, sociálnych 
vecí  a zdravotníctva 
 
Mgr. Ivana Švoliková PhD., predsedníčka komisie predniesla správu o činnosti komisie, ktorá 
tvorí prílohu č. 3. Poďakovala všetkým, ktorí sa pričinili a pomáhali pri uskutočňovaných 
akciách. P. starosta poďakoval za prednesenie správy a vyzval k otázkam. Otázky neboli. 
 
OZ – berie na vedomie Správu o činnosti komisie kultúry, športu, školstva, sociálnych vecí   
a zdravotníctva. 
 
         za: 8                    proti: 0               zdržal sa: 0 
 K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VI. 
 
 
Bod 6         Správa o činnosti komisie výstavby, územného plánu, verejného 
poriadku a životného prostredia 
 
P. Marián Valach, predseda komisie uviedol, že komisia zasadala počas OR. 



OZ – berie na vedomie informácie o činnosti komisie výstavby, územného plánu, verejného  
poriadku a životného prostredia. 

           za: 8                    proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VII. 
 
 
Bod 7  Plnenie rozpočtu 1/2020 – 11/2020, rozpočtové opatrenie č. 5 

P. starosta –  materiál Vám bol zaslaný. Informoval prítomných o plnení rozpočtu za obdobie  
1/2020 – 11/2020 a s rozpočtovým opatrením č.5. Prečítal hlavne položky, ktoré sa 
upravovali. Materiál je prehľadne tabuľkovo spracovaný. S uvedeným sa zaoberala aj obecná 
rada. Materiál tvorí prílohu č. 4. P. starosta dal hlasovať: 
 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie plnenie rozpočtu za 1/2020 – 11/2020. 

          za: 8                    proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VIII. 
 
 
P. starosta dal hlasovať za schválenie rozpočtového opatrenia č.5/2020. 
 
            za: 8                     proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IX. 
 
 
Bod 8      Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2021 a výhľadového 
rozpočtu na roky 2022 a 2023 

P. starosta oboznámil prítomných s návrhom rozpočtu na r. 2021 a na roky 2022 – 2023. 
Návrh bol zverejnený na úradnej tabuli v zákone stanovenej lehote. Tvorí prílohu č. 5. 
Uviedol, že najskôr k návrhu uvedie stanovisko hlavný kontrolór a následne sa bude hlasovať. 
 
Do diskusie sa zapojila:  Mgr. Martina Holečková – otázka k výške položky Rozvoj obce. 
 
P. starosta vyzval Ing. Milana Obického, aby predniesol Stanovisko hlavného kontrolóra obce 
Kozárovce k návrhu rozpočtu na rok 2021 a roky 2022 – 2023. 
 
 
Bod 9       Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce  
 
Ing. Milan Obický, hlavný kontrolór obce prečítal stanovisko k návrhu rozpočtu na rok 2021 
a výhľadového rozpočtu na roky 2022 a 2023. Rozpočet je nastavený ako vyrovnaný, 
rozpočet na r. 2022 – 2023 nie je záväzný, je informatívny.  
Hlavný kontrolór odporúča rozpočet na r. 2021 schváliť a rozpočet na r. 2022 – 2023 zobrať 
na vedomie. Materiál tvorí prílohu č. 6. 
 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra obce Kozárovce 
k návrhu rozpočtu na rok 2021 a roky 2022 – 2023. 



 za: 8                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. X. 
 
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozpočet na rok 2021 podľa predloženého návrhu. 

 za: 8                      proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XI. 
 
 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtu na roky 2022 – 2023.       

 za: 8                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XII. 
 
 
Bod 10         Návrh  plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 
Kozárovce na I. polrok 2021 
                       
Ing. Milan Obický  hlavný kontrolór obce – materiál je zverejnený vo vývesnej tabuli.         
Hl. kontrolór predkladá 2x ročne, v júni a v decembri. Je rozdelený do štyroch častí.   
Prečítal dôvodovú správu a prešiel jednotlivými bodmi návrhu plánu kontrolnej činnosti 
hlavného kontrolóra obce Kozárovce na I. polrok 2021. Príloha č. 7.  
P. starosta poďakoval hl. kontrolórovi a vyzval k otázkam. Otázky nemal nikto. 
 
P. starosta dal hlasovať za schválenie Návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
obce Kozárovce na 1. polrok 2021.  
 
 za: 8                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIII. 
 
 
P. starosta dal hlasovať: 
Obecné zastupiteľstvo poveruje Hlavného kontrolóra vykonať kontroly podľa plánu kontrol 
na 1. polrok 2021.       

 za: 8                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIV. 
 
 
Bod 11        Návrh plánu práce OR a OZ na rok 2021 

P. starosta – prečítal návrh práce OR a OZ na r. 2021. Tento návrh bol prerokovaný aj na 
zasadnutí obecnej rady. 

Plán práce obecnej rady na rok 2021.  
Podľa § 14 zákona o obecnom zriadení sa OR schádza podľa potreby, najmenej raz za tri 
mesiace. 
 
 



Navrhujem nasledovné termíny: 
15.03.2021 
21.06.2021 
20.09.2021 
26.11.2021 
 
Plán práce obecného zastupiteľstva na rok 2021.  
Podľa § 12 zákona o obecnom zriadení OZ zasadá podľa potreby, najmenej však raz za tri 
mesiace. 
Navrhujem nasledovné termíny: 
22.03.2021 
29.06.2021 
27.09.2021 
16.12.2021 
 
P. starosta dal hlasovať za: 
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Plán práce obecnej rady a Plán práce obecného 
zastupiteľstva  na rok 2021, podľa predloženého návrhu.  

 za: 8                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XV. 
 
 
Bod 12        Prerokovanie žiadostí o finančný príspevok z rozpočtu obce 
 

• Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Kozárovce na účel VZN č. 2/2007 
doručenú od Stolnotenisového oddielu Kozárovce ( STO Kozárovce )  
 

P. starosta – STO Kozárovce, nám zaslal žiadosť o dotáciu a to 3 500,- EUR na rok 2021. 
Účelom použitia je úhrada refundácie nákladov na činnosť klubu v roku 2021. Majú 26 
členov. Materiál tvorí prílohu č. 8. 

P. starosta dal hlasovať za: 
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Kozárovce na 
účel VZN č. 2/2007 doručenú od Stolnotenisového oddielu Kozárovce a to vo výške 3 500,- 
EUR, na úhradu refundácie nákladov na činnosť klubu v roku 2021. 

 za: 8                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVI. 
 
 
• Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Kozárovce na účel VZN č. 2/2007 

doručenú od Futbalového klubu Telovýchovná jednota Lokomotíva Kozárovce  
 



P. starosta –  Futbalový klub Telovýchovná jednota Lokomotíva Kozárovce nám zaslali 
žiadosť o dotáciu a to 18 000,- EUR, ktorú chcú použiť ako úhradu ( refundáciu ) nákladov na 
činnosť futbalových mužstiev v roku 2021. Materiál tvorí prílohu č. 9. 

P. starosta dal hlasovať za: 
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Kozárovce na 
účel VZN č. 2/2007 doručenú od Futbalového klubu Telovýchovná jednota Lokomotíva 
Kozárovce a to vo výške 18 000,- EUR, na úhradu (refundáciu) nákladov a činnosť 
futbalových mužstiev v roku 2021. 

 za: 8                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVII. 
 
 
• Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Kozárovce na účel VZN č. 2/2007 

doručenú od Folklórnej skupiny PRASLICA  
 

P. starosta –  Folklórna skupina PRASLICA nám zaslala žiadosť o dotáciu a to 900,- EUR, 
ktorú chcú použiť na akciu – Sústredenie členov FSk PRASLICA v roku 2021 a účelom 
použitia dotácie je prenájom priestorov, audio a video techniky. Žiadosť tvorí prílohu č. 10. 

P. starosta dal hlasovať za: 
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje požadovanú sumu Žiadosti o poskytnutie dotácie z rozpočtu 
obce Kozárovce na účel VZN č. 2/2007 doručenú od Folklórnej skupiny PRASLICA a to 
900,- EUR, za účelom prenájmu priestorov, audio a video techniky. 

 za: 8                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVIII. 
 
 
• Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Kozárovce na účel VZN č. 2/2007 

doručenú od eRko – Hnutie kresťanských spoločenstiev detí  
 

P. starosta –  eRko – Hnutie kresťanských spoločenstiev detí, Územie Nitra, Oblastné centrum 
Levice a okolie nám zaslali žiadosť o dotáciu pre detský letný tábor, ktorý by sa mal 
realizovať v júli 2021, mal by trvať 6 dní, požadovaná výška dotácie je 400,- EUR a účelom 
použitia dotácie je ubytovanie a doprava. Majú 30 členov. Materiál tvorí prílohu č. 11. 

P. starosta dal hlasovať za: 
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje požadovanú sumu Žiadosti o poskytnutie dotácie z rozpočtu 
obce Kozárovce na účel VZN č. 2/2007 doručenú od eRko – Hnutie kresťanských 
spoločenstiev detí a to 400,- EUR, za účelom použitia dotácie pre detský letný tábor v roku 
2021. 

 za: 8                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIX. 



Bod 13      Interpelácie 
 
P. starosta – v zmysle zákona o obecnom zriadení prítomných oboznámil, že do začiatku 
rokovania neboli na obec doručené žiadne interpelačné príspevky. Na rokovaní tiež 
interpelácie neodzneli. 
 
 
Bod 14  Rôzne 

• Žiadosť  HUNT&LAND, s.r.o., Kozárovce č. 953 
• Žiadosť Ing. Viktor Sitár, Kozárovce č. 272 

 
P. starosta –  žiadostí sú podobné. Sú to žiadosti o súhlas s umiestnením stavby a to 
novostavby rekreačnej chaty. Žiadosti tvoria prílohu č. 12. 

Do diskusie sa zapojili: 
JUDr. Slavomír Šimeg, p. Viktor Sitár, p. Martin Gaži, Mgr. Ivana Švoliková PhD. 

 
P. starosta dal hlasovať: 
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť HUNT&LAND, s r.o., Kozárovce č. 953 ohľadom 
umiestnenia stavby - Novostavba rekreačnej chaty, ktorá bude umiestnená v k.ú. Kozárovce 
na parcele KN-C č.: 1617/42 ( pôvodne KN-E parcela č. 1603) a parcele KNC č.:1617/41 

 za: 4                     proti: 1                     zdržal sa: 3 
Proti: p. Marián Valach 
Zdržali sa: p. Martin Gaži, Mgr. Mária Hlavová, JUDr. Andrea Chorvátová Nagyová 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XX. 
 
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Ing. Viktora Sitára, Kozárovce č. 272 ohľadom 
umiestnenia stavby - Novostavba rekreačnej chaty, ktorá bude umiestnená v k.ú. Kozárovce 
na parcele KN-C č.: 1617/42 ( pôvodne KN-E parcela č. 1603). 

 za: 4                     proti: 1                     zdržal sa: 3 
Proti: p. Marián Valach 
Zdržali sa: p. Martin Gaži, Mgr. Mária Hlavová, JUDr. Andrea Chorvátová Nagyová 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXI. 
 
Žiadosti neboli schválené. 
 
 
• ÚPN Kozárovce 

 
P. starosta –  je potrebné zrušiť uznesenie, ktoré sme schválili na minulom OZ a nahradiť ho 
novým a to z dôvodu aby sme pokryli všetky zmeny ÚPN nie len v lokalite priehrada. 

 



P. starosta dal hlasovať za : 
 
Obecné zastupiteľstvo ruší uznesenie č. XIX/8 z 8. riadneho zasadnutia obecného 
zastupiteľstva konaného 28.09.2020 ( OZ – sa uznáša na zámere zmeny územného plánu obce 
v lokalite priehrady). 

 za: 8                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXII. 
 
P. starosta dal hlasovať za : 
 
Obecné zastupiteľstvo sa uznáša na zámere zmeny územného plánu obce Kozárovce so 
zapracovaním pripravovaných rozvojových lokalít na bývanie, so zapracovaním zmien 
v lokalite priehrada, úpravou komunikačných parametrov a dopravných väzieb pozdĺž cesty 
I/76 a zmenou v lokalite Malá skala. 

 za: 8                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXIII. 
 
 
• Prerokovanie – CVČ 

 
P. starosta –   každoročne schvaľujeme výšku dotácie na záujmové vzdelávanie detí s trvalým 
pobytom na území obce v centre voľného času. Pre rok 2020 bola schválená výška príspevku 
30,- EUR na jedno dieťa. Odporúčam uvedenú sumu ponechať aj na rok 2021. 
 
P. starosta dal hlasovať za : 
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 
 
Výšku dotácie na záujmové vzdelávanie detí s trvalým pobytom na území obce v centre 
voľného času na rok 2021 a to sumu 30,- EUR na jedno dieťa. 
 
 za: 8                    proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXIV. 
 
 
• Uzavretie zmluvy s Waste transport, a.s. 

 
P. starosta –  je potrebné uzatvoriť Zmluvu o poskytovaní služieb v oblasti životného 
prostredia. Poskytovateľom je Waste transport, a.s. a objednávateľom sme my Obec 
Kozárovce. Predmetom zmluvy je záväzok poskytovateľa zabezpečovať pre objednávateľa 
zber, odvoz a likvidáciu komunálneho, drobného stavebného odpadu a objemného odpadu na 
roky 2021 až 2024. Príloha č. 13. 

 

 



P. starosta dal hlasovať za : 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 
 
Zmluvu o poskytovaní služieb v oblasti životného prostredia so spoločnosťou Waste 
transport, a.s. na zber, odvoz a likvidáciu komunálneho, drobného stavebného odpadu 
a objemného odpadu na dobu určitú od 01.01.2021 do 31.12.2024. 

 za: 8                    proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXV. 
 
 
• Návrh inventarizačných komisií 

 
P. starosta -  inventarizácia fin. majetku a účtov je povinná každý rok. Inventarizácia 
hmotného majetku stačí raz za dva roky. Návrh inventarizačných komisií pre rok 2020 – 2021 
Vám bol zaslaný. Tvorí prílohu č. 14. Uvedené komisie vykonajú inventarizáciu dlhodobého 
hmotného a nehmotného majetku do 15.01.2021 ku dňu 31.12.2020. Inventarizácia tovaru 
a materiálu v podnikateľskej prevádzke sa vykoná ku dňu 31.12.2020. Inventarizačné komisie 
určí vedúca OcÚ – Služby. 
 

P. starosta dal hlasovať za : 
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 
 
Inventarizačné komisie podľa predloženého návrhu a komisie vykonajú inventarizáciu 
dlhodobého hmotného a nehmotného majetku do 15.01.2021 ku dňu 31.12.2020. 

 za: 8                    proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXVI. 
 

• Návrh na čerpanie rezervného fondu  
 

P. starosta –  oboznámil prítomných s čerpaním rezervného fondu. Jedná sa o uvoľnenie 
finančných prostriedkov na pokrytie platby DPH pre projekt vodozádržných opatrení. 
Následne sa budú prostriedky refundovať cez SAŽP ako SO pre daný projekt. Materiál tvorí 
prílohu č. 15. 

Do diskusie sa zapojil: 
p. Marián Majer 
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 
 
Čerpanie rezervného fondu vo výške 28 062,74,- EUR pre projekt „Vodozádržné opatrenia 
v intraviláne obce Kozárovce“ na pokrytie výdavkov DPH. 

 za: 8                    proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXVII. 
 



 
• Poplatok za odvedenie a čistenie odpadových vôd verejnou kanalizáciou 

 
P. starosta –  v súčasnosti fakturujeme za odpadové vody 30,- EUR/osoba/rok. Je možnosť 
navýšenia tejto sumy až na 39,- EUR/osoba/rok a to z dôvodu, že platby za stočné 
nepokrývajú náklady na prevádzku kanalizácie a ČOV v obci. Naposledy sa cena upravovala 
v roku 2013. Navrhujem výšku poplatku na 36,- EUR/osoba/rok. 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 
 
Zvýšenie ceny za odvedenie a čistenie odpadových vôd verejnou kanalizáciou v obci 
Kozárovce, v sume 36,- EUR/osoba/rok s účinnosťou od 01.01.2021. 

 za: 8                    proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXVIII. 
 
 
• Výpoveď zmluvy o nájme bytu p. Helena Švecová  
• Žiadosť o pridelenie nájomného bytu p. Nikoleta Medzihradská 

 
P. starosta –  p. Helena Švecová nám zaslala výpoveď zmluvy o nájme bytu. Jedná sa o byt č. 
5 nachádzajúci sa na 2. poschodí bytového domu v Kozárovciach č. 996. O tento byt má 
záujem p. Nikoleta Medzihradská so svojim druhom. Takže je možné nájom s p. Švecovou 
ukončiť a to dohodou a byt prideliť žiadateľke Nikolete Medzihradskej. Materiál tvorí prílohu 
č. 16. 

P. starosta dal hlasovať 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 
 
Ukončenie Nájomnej zmluvy v bytovom dome Kozárovce č. 996 pre nájomcu Helena 
Švecová ku dňu 31.12.2020 dohodou. 

 za: 8                    proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXIX. 
 
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 
 
Žiadosť Nikolety Medzihradskej o pridelenie nájomného bytu č. 5 nachádzajúci sa na 2. 
poschodí bytového domu  č. 996 v Kozárovciach, od 01.01.2021 do 31.12.2023. 

 za: 8                    proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXX. 
 

• Žiadosť Beadent Slovakia s.r.o.  
• Žiadosť R.M.S. spol. s r.o. 

 



• Žiadosť p. Iveta Majerská 
 

P. starosta –  MUDr. Mrázová Beata požaduje určiť sumu zníženého nájomného za mesiac 
november 2020 z dôvodu neplánovaného uzavretia ambulancie (COVID 19). Znížené 
nájomné z toho istého dôvodu požaduje aj R.M.S.. spol. s r.o. a p. I. Majerská. Žiadosti tvoria 
prílohu č. 17.  

Do diskusie sa zapojil:  
p. Martin Gaži 
 
Poslanecký návrh p. Martina Gažiho – všetkým žiadateľom o zníženie nájmu určiť 
rovnako výšku zníženia a to 50% z výšky nájmu za mesiac november 2020. 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 
 
Odpustenie nájmu pre Beadent Slovakia s.r.o. vo výške 50% z výšky nájmu za mesiac 
november 2020. 

 za: 6                    proti: 0                     zdržal sa: 2 
Zdržali sa: JUDr. Andrea Chorvátová Nagyová, Mgr. Mária Hlavová 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXXI. 
 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 
 
Odpustenie nájmu pre R.M.S. spol. s r.o. vo výške 50% z výšky nájmu za mesiac november 
2020. 

 za: 6                    proti: 0                     zdržal sa: 2 
Zdržali sa: JUDr. Andrea Chorvátová Nagyová, p. Marián Majer 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXXII. 
 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 
 
Odpustenie nájmu pre Iveta Majerská - kaderníctvo vo výške 50% z výšky nájmu za mesiac 
november 2020. 

 za: 6                    proti: 0                     zdržal sa: 2 
Zdržali sa: JUDr. Andrea Chorvátová Nagyová, Mgr. Mária Hlavová 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXXIII. 
 

• Výpis uznesenia z mimoriadnej zasadnutia výboru DHZ 
 

P. starosta –  bol nám doručený list od DHZ – výpis uznesenia. Prečítal v plnom znení. Tvorí 
prílohu č. 18. 

 



Do diskusie sa zapojili:  
p. Peter Majer ml., p. Marián Majer, Mgr. Martina Holečková, p. Marián Valach 
 
Obecné zastupiteľstvo : 
 
Berie na vedomie Výpis uznesenia z mimoriadneho zasadnutia výboru DHZ Kozárovce 
konaného dňa 04.10.2020. 

 za: 8                    proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXXIV. 
 

• Výpoveď z nájmu vzniknutého zo zmluvy o nájme nebytového priestoru – 
ANIMAPHARM, s.r.o.  

• Žiadosť o uzavretie nájomnej zmluvy nebytových priestorov v obci – Bukviarovci 
s.r.o. 
 

P. starosta – spoločnosť ANIMAPHARM, s.r.o. (lekáreň) nám podľa zmluvy vypovedali 
nájom v PFO Kozárovce č. 103 a to k 30.11.2020. Zároveň nás spoločnosť Bukviarovci s.r.o. 
žiadajú o uzavretie nájomnej zmluvy v týchto priestoroch. Taktiež chcú u nás prevádzkovať 
lekáreň a tým zachovať v podstate túto službu v obci. Materiál tvorí prílohu č. 19.  

Do diskusie sa zapojili:  
p. Marián Majer, Mgr. Martina Holečková, p. Martin Gaži  
 
Obecné zastupiteľstvo : 
 
Berie na vedomie výpoveď nájmu od nájomcu spolčnosti ANIMAPHARM, s r.o. Zlaté 
Moravce, ku dňu 30.11.2020. 

 za: 8                    proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXXV. 
 

Obecné zastupiteľstvo : 
 
Schvaľuje Žiadosť o uzavretie nájomnej zmluvy na dobu určitú od 01.01.2021 do 31.12.2021   
pre nebytový priestor v PFO Kozárovce č. 103 (lekáreň), pre Bukviarovci s.r.o. v zastúpení 
PharmDr. Lenka Bukviarová. Výška nájmu je 100,- EUR/mesiac. 

 za: 8                    proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXXVI. 
 
 
Obecné zastupiteľstvo : 
 
Schvaľuje odpustenie nájmu v PFO Kozárovce č. 103 (lekáreň) pre Bukviarovci s.r.o. 
v zastúpení PharmDr. Lenka Bukviarová a to za mesiac január a február 2021. 



 za: 8                    proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXXVII. 
 
 
• Žiadosť o odkúpenie pozemku 

 
P. starosta –  p. J. Vavrica s manželkou nás žiadajú o odkúpenie obecného pozemku, parcely 
registra E parcelné číslo 942, vedené ako trvalý trávny porast o výmere 11 987 m2, ktorý sa 
nachádza v obci Kozárovce. Majú záujem odkúpiť celý pozemok. Žiadosť tvorí prílohu č. 20. 

Obecné zastupiteľstvo : 
 
Neschvaľuje žiadosť p. J. Vavricu a Mgr. Z. Vavricovej o odkúpenie pozemku podľa 
predloženej žiadosti. 

 za: 7                    proti: 0                     zdržal sa: 1 
Zdržala sa: Ing. Dominika Skačanová 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXXVIII. 
 

• Žiadosť pre starostu 
 

P. starosta –  Na obec nám bola doručená žiadosť osadiť pevné spomaľovacie prahy z dôvodu 
zvýšenia bezpečnosti na miestnej komunikácii ( jedná sa o Športovú ulicu ). Príloha č. 21. 

Obecné zastupiteľstvo : 
 
Berie na vedomie Žiadosť pre starostu ohľadom dopravnej situácie, bude sa to riešiť 
spomaľovacími prahmi na miestnych komunikáciách. 

 za: 8                    proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXXIX. 
 

• Zásady odmeňovania poslancov 
 

Uvedené predniesla zástupkyňa starostu Mgr. Ivana Švoliková PhD. Uviedla, čo všetko je za 
výkonom funkcie poslanca. Vysvetlila negatíva a pozitíva schválenia odmien. Návrh je 
zníženie o 50% oproti v minulosti platnej odmene. Tento rok sa odmeny nevyplácali celý 2. 
polrok. Materiál tvorí prílohu č. 22. 

Do diskusie sa zapojili:  
p. Martin Gaži, p. Marián Valach, Mgr. Mária Hlavová. 
 
Obecné zastupiteľstvo : 
 
Schvaľuje Zásady odmeňovania poslancov v Obci Kozárovce a odmenu veliteľa a 
preventivára podľa predloženého návrhu. 



 za: 8                    proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XL. 
 
 
• Prerokovanie platu starostu obce 
 
V súlade s ustanoveniami § 3 ods. 1 zákona č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových 
pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon č. 
253/1994 Z.z.“) starostovi patrí plat, ktorý je súčinom priemernej mesačnej mzdy 
zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe údajov Štatistického úradu SR 
za predchádzajúci kalendárny rok a násobku podľa počtu obyvateľov obce. Takto určený plat 
je zastupiteľstvo oprávnené zvýšiť rozhodnutím až o 60%. Príloha č. 17. 
 
Tzn.: 
 
Priemerná mesačná mzda za predchádzajúci kalendárny rok 
x 
koeficient podľa počtu obyvateľov - od 1 001 do 3 000 obyvateľov: 2,20-násobok 
x 
navýšenie základného platu rozhodnutím zastupiteľstva o 10% 
 
 
Obecné zastupiteľstvo sa uznieslo, že starostovi obce od 01.01.2021 prislúcha základný plat 
z navýšením 10% v zmysle zákona č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových 
pomeroch starostov obcí a primátorov miest. 
 
 za: 7                    proti: 0                     zdržal sa: 1 
Zdržala sa Mgr. Martina Holečková 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XLI. 
 

Bod 15        Diskusia 
 

- P. Drgoňa, zámena pozemkov 
- P. Skačan – vysporiadať pozemky 
- P. Šimeg, p. Sitár – vysporiadať pozemky 
- Novootvorená predajňa – ( priestor bývalé kaderníctvo ) 
- Cesty rýchlomer – žiadať PZ SR 
- Obedy pre dôchodcov 
- P. Marián Valach – v akom stave je traktor 
- P. Marián Valach – parkovanie pri zbrojnici, koše pre psičkárov 
- Komunitné centrum, priestory pre novú triedu v ZŠ 
- P. Martina Holečková – kanalizácia, zvukový záznam z OZ 
- P. Dominika Skačanová – zámer vybudovať cestu, ako je p. Ihradská 

 
 
 

Bod 16        Záver 
 



Predsedajúci Ing. Bystrík Ižold, starosta obce záverom poďakoval prítomným za aktívnu 
účasť na rokovaní OZ počas celého r. 2020 a ukončil 9. riadne zasadnutie OZ. 
 
 
 
 
 
                                                                                                      Ing. Bystrík Ižold 
                                                                                                          starosta obce 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:    JUDr. Andrea Chorvátová Nagyová 
 
                                                p. Marián Majer 
 
 
Zapisovateľka:                   Mária Považanová 


